
Telovadnica — pridobitev za -
Partizan Smlednik ."

Pomembna prelomnica
Pomembna prelomnica v štiriletnem delova-

nju telovadnega društva Partizan Smlednik je
bila lanska zgraditev telovadnice v Smledniku.
Pred tem je bilo možno trenirati le poleti. Pa
tudi število članov se je povečalo za sto od-
stotkov. V košarkarski, tekaški, gimnastični,
namiznoteniški, strelski in kolesarski sekciji
jih sedaj trenira prek/to. Strokovno vodstvo
so si pridobili iz lastnin vrst. Le tekači so imeli
12-urni tečaj, ki ga je vodila Milena Kordež.

Društvo delno sofinancirata ZTKO in KS,
znatna sredstva pa si pridobijo tudi sami, z
organizacijo praznika, partizanskega mi-
tinga, ostalo pa prispevajo tovarne in obrt-
niki v kraju. Posebej velja omeniti Avgusta
Šmona, ki odstopa kovinske odpadke Parti-
zanu, ta pa jih proda Surovini. Glavni cilj
društva je povečanje števila članstva in kar
najbolj mriožična rekreacija v KS. Udeležu-
jejo se vseh maratonov in krdsoy v Slove-
hiji ter v Kumrovcu in Mrkopalju na Kr-
vaškem. Košarkarji te^kmujejo na turnirjih
v ljubljanski regiji, razmišljajo pa tudi o
vključitvi v trim ligo.

1. maja so odprli obnovljeno trim stezo,
ki so jo začeli graditi upokojenci; začne se
pri gasilskem domu, nato vodi po pobočju
Smledniškega gradu do partizanske zemljan-
ke na Šternov hrib in nazaj do izhodišča.

Za tek ob žici okupirane Ljubljane so
pripravili sedem tričlanskih ekip. Za dan
mladosti so organizirali strelski turnir,
kolesarjenje okrog Šmarne gore in pohod
po poti spominov, od Smlednika do Skaruč-
ne. Osrednja prireditev Partizana Smlednik
pa je tek dvojic od spomenika do spomenika.
Posvečen je krajevnemu prazniku Smlednik,
ki je vsako leto 22. avgusta. Mogoče je prav
ta datum vzrok izredno močni konkurenci,
saj se ga udeležujejo vsi znani tekači, ki
sodelujejo na krosih in smučarskih tekih.

To naj bi bil test pripravljenosti pred
pričetkom jesensko zimske sezone.

Eden izmed problemov je pritegnitev
starejših krajanov. Verjetno imajo še vedno
predsodke do rekreacije. Objekt — telo-
vadnica bi jih z veseljem sprejela in škoda,
da ga ne uporabljajo tisti, ki ga najbolj po-
trebujejo za ohranitev in pridobitev zdravja.
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